
    Perspectief Nota (PPN)-2018  Voorzitter, dames en heren,  Allereerst wil de CU het college en de betrokken ambtenaren bedanken voor hun inzet om deze PPN te realiseren. Er ligt weer een duidelijk richtinggevend stuk voor de begroting van 2018.  Eerst even terug kijken naar een aantal punten die de CU vorig jaar heeft ingebracht tijdens de bespreking van de PPN. Duurzaam bouwen is gelukkig hoger op de agenda komen te staan en ook de bouw van meer sociale huurwoningen in de andere kernen dan alleen IJmuiden en Velsen-noord is nu toegezegd voor de komende jaren. Afval scheiden gaat na de succesvolle pilots nu verder uitgerold worden en zal mede gaan bijdragen aan de circulaire economie. Binnen het Sociaal Domein zijn weer stappen gemaakt. Het gaat steeds beter en als er iemand tussen wal en schip dreigt te vallen wordt hier steeds sneller op geanticipeerd. Nu nog kijken hoe alles efficiënter en slimmer kan. (Hier is gelukkig een innovatiebudget Sociaal Domein voor van 1.5 m). De oa door ons gewenste winkelloods is inmiddels aan de gang en komt in het najaar met een PvA. Ook wenste de CU een participatiefonds duurzaamheid en ook dit is gerealiseerd. De burgerlasten zijn iets gedaald door met name de afvalstoffenheffing. Ook de differentiatie hiervan is inmiddels een feit. Citymarketing is met de uitrol begonnen. Fijn, zo heeft ook onze inbreng in deze raad nut gehad.  In deze PPN wordt ingezet op de versterking van de Visie op Velsen 2025, met als leidraad de strategische agenda 2020 en zo de doelstellingen dichterbij te brengen en te realiseren. Daarvoor moeten prioriteiten worden gesteld, moet het meerjarenperspectief positief zijn en dient het weerstandsvermogen toch op norm te blijven. Het zag er al positief uit maar nu de mei-circulaire binnen is blijkt dat we nog 1.5 miljoen meer over houden. Naast het vastgesteld beleid, de autonome ontwikkelingen en de doelstellingen uit het coalitieakkoord stelt het college ook 5 nieuwe initiatieven voor: Upgrade rauwe loper (0.6m), Hoe kom je waar op de makkelijkste manier in Velsen. Belangrijk voor bezoekers, zij moeten zich welkom voelen. Impuls voor de buitensport (1.3m), sportparken Waterloo, 



Schoonenberg en Zeewijk worden gemoderniseerd. Interessant IJmuiden (1.0m), Hoe maken we IJmuiden aantrekkelijker als woongemeente en trekken we ook met name jonge gezinnen hier naar toe. Innovatiefonds bedrijvigheid en duurzaamheid (2.0m) zodat bedrijven die goede ideeën hebben die beter zijn voor het milieu kans kunnen krijgen om deze ook uit te voeren. Sociaal-culturele infrastructuur (1.0m).Panden met een maatschappelijke functie worden onder de loep genomen en daar waar nodig afgestoten. De nieuwe onderkomens zullen verbouwd moeten worden zodat alles weer up-to-date en klaar is voor de toekomst. Samenspel inwoners-partners en overheid (0.5m), projecten waarbij burgers of bedrijven samenwerken met de overheid. Voor deze investeringen moet ruimte worden gemaakt.  CU staat erachter dat de benodigde 7.5 miljoen uit de algemene reserve wordt gehaald en toegevoegd wordt aan de reserve Visie op Velsen 2025.  1.1 miljoen is niet geoormerkt en dus nog beschikbaar. Naast de opgenomen beleidsvoorstellen die bijdragen aan het realiseren van de doelstellingen uit het collegeprogramma en de Visie op Velsen kunnen we, na de meevaller van 1.5 miljoen in de mei-circulaire, volgens de CU nu ook de gewenste beleidsontwikkelingen (B) uitvoeren. CU staat achter het vergroten van de stuurbaarheid P&C-documenten, dit komt de raad ten goede.    CU staat ook achter punt 2 en 3 van het RV: de omslagrente verlagen miv 2018 en de naam van de reserve woonfonds te wijzigen in reserve stedelijke vernieuwing.    CU zou graag meer ambitie zien van het college om onze BURGERS nog meer bewust te maken, te betrekken en te faciliteren bij het onderwerp Duurzaamheid. CU roept het college op om vanaf nu nog meer out of the box te gaan denken, bijvoorbeeld: Velsen is in 2030 de duurzaamste gemeente van Nederland. Gebruik de burgertop, het burgerforum, bedrijven en maatschappelijke organisaties maak het nog actueler en ga daarvoor. Faciliteer de burgers ook. Zorg dat de warmtewet goed geregeld gaat worden met het zelfde vastrecht als bij woningen die geen warmtenet hebben en zorg dat bescherming van huurprijzen geborgd is. Dit bevordert dat iedereen meedoet in Velsen (goed voor de cohesie in de samenleving), Velsen in trek raakt (we zetten Velsen op de kaart) en samenspel tussen inwoners, partners en overheid brengen we daarmee daadwerkelijk in de praktijk. (Strategische agenda 2020). Burgers moeten enthousiast worden, aan willen haken. Graag een reactie hierop. 



Er wordt extra geld beschikbaar gesteld om meer te doen aan de integratie van statushouders. Gedacht kan worden aan een maatjesproject, initiatieven van maatschappelijke organisaties en bedrijven maar ook burgerinitiatieven schrijft u in de PPN. Hoe gaat u dit actief in de praktijk brengen cq handen en voeten geven ? Zoals beschreven in deze PPN klinkt mooi maar ook wel erg vrijblijvend. Een tijdje geleden hebben we een motie aangenomen voor een regenboogzebrapad. Dit om uit te drukken dat LHTB mensen welkom zijn in Velsen. CU zal vandaag in het kader van Diversiteit een motie indienen waarin wij voorstellen de mogelijkheden te onderzoeken om een mooie grote boom te plaatsen op plein ’45 voorzien van bankjes. (Zie foto’s) Deze boom geeft mensen met wat voor achtergrond dan ook de kans elkaar te ontmoeten en te verbinden en symboliseert dat IEDEREEN welkom is in Velsen. In dat kader zal ik ook een motie indienen met het verzoek te laten onderzoeken of het mogelijk is het “Velserpad” te realiseren. Een wandelroute waarin alle wandelpaden van onze dorpskernen met elkaar verbonden worden, de geschiedenis verteld wordt zoals op de bordjes in OUD-IJmuiden en onderbroken door de groene buffers met daarop geplaatst bankjes en bewegingspleinen. Ook dit zal de cohesie en het respect tussen burgers onderling bevorderen. CU is blij met de stap die nu gezet is om afval nog beter te gaan scheiden. Om de overlast van grofvuil te voorkomen doe ik de oproep om flyers met de uitleg in meerdere talen te verspreiden. De Winkelloods is een goede zaak. CU is benieuwd naar het PvA waar zij na de zomer mee komt. Het zou mooi zijn als de 15 leegstaande panden aan de lange-nieuwstraat  zo snel mogelijk weer verhuurd zijn en deze mooi vernieuwde straat volledig tot zijn recht kan komen. Met de regionale mobiliteitsvisie IJmond wordt een groot deel van het fonds besteed aan fietsmaatregelen. Kan de spitspont blijven varen ? Ook zijn wij benieuwd of er nog uitzicht is op een (elektrische) snelbootverbinding of een waterbus tussen IJmuiden en Amsterdam. CU juicht toe dat ontbrekende schakels in het fietsnetwerk en kwaliteitsverbeteringen worden doorgevoerd. De IJmondiale samenwerking smaakt wat ons betreft nog steeds naar meer. Jammer dat Heemskerk geen onderzoek wil naar de voor- en nadelen van een fusie. CU zou graag dit onderzoek nav het aangenomen raadsbesluit in Velsen alsnog laten uitvoeren eventueel met Beverwijk zodat wij straks met de GRV 2018 onze burgers gefundeerd kunnen uitleggen wat de beste IJmondiale samenwerkingsovereenkomst is voor de komende jaren. Wij zullen als CU in ieder geval dit ook zelf onderzoeken. 



  De samenwerking met college en de partijen in deze raad ervaart de CU als zeer prettig en constructief. We zijn allen, lokaal, bezig met het beste voor de burgers, bedrijven en maatschappelijke instellingen van Velsen. Dit gaat gelukkig zelden op de persoon maar vooral op de inhoud. Daardoor kunnen we verantwoorde beslissingen nemen voor de toekomst zodat volgende generaties ook in een fijn, gezond Velsen kunnen leven. DAT is rentmeesterschap en dat doen wij met z’n allen. Bedankt voor jullie houding allemaal. Ik wens een ieder Gods zegen met zijn verantwoordelijke taak.  Dank u wel.   Leen de Winter Fractievoorzitter CU Gemeenteraad Velsen 


